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A szubtér és társai (hipertéri, szuperluminális, ultratér) témát járom röviden körben a kommunikáció 
kontextusában. Röviden kitérek ennek megvalósíthatósága/megvalósíthatatlansága kérdéskörére, 
illetve arra, hogy honnan fogjuk tudni, hogy sikerült-e vagy sem. Ezután, közelítve a rögvalósághoz, 
másszóval a bizonyossághoz, arról fogok beszélni, hogy miként tudunk a közeli jövőben többszáz 
gigabit/s sávszélességet biztosítani, új hardveres technológiák, illetve mesterséges intelligencia alapú 
rádió használatával. Ez egy olyan elem, ami bizonyosan pár éven belül mindennapunk részévé válik. 

 


